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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till socialminister Jakob Forssmed (KD)

2024/25:65 Missbruket av lustgas

Missbruket av lustgas fortsätter, med risk för allvarliga hälsoproblem som följd. 
Gasen används som ett potentiellt livsfarligt men hittills lagligt 
berusningsmedel. Försäljning av lustgas i Sverige är fortfarande tillåtet till vem 
som helst, även barn. Den statliga utredningen SOU 2024:23 har föreslagit 
nödvändiga författningsförslag och analyserat hur den föreslagna regleringen 
förhåller sig till relevanta EU-regler. I Danmark, Storbritannien och flera andra 
länder finns restriktioner av lustgasförsäljning till allmänheten.

I flera kommuner i landet har också lustgasanvändningen uppmärksammats; 
exempelvis har Malmö kommun under 2023 samlat in 19,3 ton lustgasflaskor, 
vilket indikerar ett stort användande i berusningssyfte, och bereder nu ett 
ärende till kommunfullmäktige där man föreslår förbud att använda gasen på all 
kommunal mark till exempel gator, torg och parker, med stöd av den lokala 
ordningsstadgan.

Det är givetvis bra att kommunerna nu också börjar ta initiativ för att minska 
lustgasanvändningen i berusningssyfte, men det är nödvändigt att en 
lagstiftning kommer till stånd snarast för folkhälsans skull.

Jag vill med anledning av ovanstående fråga socialminister Jakob Forssmed:

 

Avser ministern att ta fram ny lagstiftning utifrån SOU 2024:23? 

………………………………………

Ewa Pihl Krabbe (S)

Från Riksdagsförvaltningen
2024-09-25
Besvaras senast
2024-10-02 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Rebecca Heinemann


